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Рукометаши Борца сутра од 20 часова, у Спортској дворани Борик, у утакмици 19. кола
Премијер лиге БиХ дочекују састав сарајевске Босне, који су у јесењој полусезони, у
мечу одиграном у дворани Рамиз Салчин, савладало резултатом 20:23. Изабраници
Ратка Ђурковића окршај са тренутно шестопласираним тимом премијерлигашког
такмичења дочекују при серији од четири побједе, али и уз много кадровских проблема.

  

  

      

  

- Налазимо се у проблемима по питању играчког кадра, али трудимо се да се њима
не оптерећујемо и да утакмицу дочекамо у позитивном расположењу. Изгледа да
смо осуђени да се у другом дијелу сезоне боримо са проблемима, па ни ову
утакмицу нећемо дочекати комплетни. Због плавог картона из прошле утакмице у
Горажду једну утакмицу суспензије мора да одради Ђорђе Ћелић, а Елис Мемић
због повреде још увијек није у погону, а а највјероватније је да ће то бити од
понедјељка. Бићемо у дефициту када је у питању игра у фази одбране јер Ћелић по
први пут изостаје у овој сезони. Ипак, његов изостанак треба да буде мотив више
остатку екипе да пружи 200 посто својих могућности на сутрашњој утакмици како
бисмо стигли до три бода  – рекао је Ђурковић на данашњој конференцији за
новинаре одржаној у просторијама клуба.

  

Стратег црвено-плавих у свом данашњем обраћању изнио је и ријеч-двије о сутрашњем
ривалу.
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- На клупу Босне недавно је стигао нови-стари тренер Зухдија Коркарић.
Изненадила ме је њихова лака побједа над Зрињским, али исто тако треба знати и да
су недавно поједине мечеве на страни губили осјетном разликом, тако да
осцилирају у форми. Међутим, свакако нису екипа за потцјењивање
– навео је црногорски тренер.

  

Најстарији првотимац у редовима Борца Дејан Унчанин сматра да највећа опасност
њему и саиграчима пријети од њих самих.

  

- Босну нисмо претјерано анализирали, а познато је да је једно од њихових најјачих
оружја контранапад. Ми смо сами себи највећа пријетња, али ако будемо прави и на
свом нивоу, три бода неће изостати. Што се мог здравственог стања тиче, осјећам се
све боље, прије 3-4 седмице имао сам проблема са стомачним вирусом, али то је
сада иза мене  – истакао је Унчанин.

  

{youtube}CjyUfEsnSss{/youtube}

  

  

{gallery}foto/prespredbosnu9mart{/gallery}
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